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Schriftelijke vraag

Het cultureel erfgoed in Roosendaal heeft onze warme belangstelling. Dit bleek ook uit de grote

belangstelling die er was tijdens de open monumentendagen. De gebouwen vertellen iets over de

geschiedenis van Roosendaal. Een van deze gebouwen is het NS station aan de stationsstraat, een

Rijksmonument.

De laatste update die we van u mochten ontvangen dateert alweer van L7 juli 2017, toen er nog

sprake wasvan een in¡tiatief ten behoeve van het Dansplein. ln die update heeft u aangegeven dit
een veelbelovend initiatief te vinden dat de mogelijkheid biedt om het station en de

stationsomgeving een bredere functie te geven en hiermee een gezichtsbepalende plek voor de

gemeente Roosendaal te laten zijn. Ondanks dat het initiatief met het Dansplein niet door is gegaan,

is de VLP blij dat u het stationsgebouw en omgeving weer een gezichtsbepalende plek voor de

gemeente Roosendaal wil laten zijn en alhoewel het gebouw niet van de gemeente is, zouden wij
graag een update ontvangen over de plannen met dit monumentale gebouw.

Hiertoe hebben wij de navolgende vragen

L Hebben zich, na het Dansplein, al andere kandidaten gemeld voor het leegstaande gedeelte
van het gebouw?

2. Zo nee, hoe staat het met de actieve wervingscampagne om nieuwe kandidaten te vinden?

3. Heeft u overwogen om verenigingen uit Mariadal onderdak te bieden in het
stationsgebouw? Graag een toelichting.

De VlP-fractie vindt dat de opslag van bouwmateriaal op de openbare weg in de Stationsstraat niet
bijdraagt aan een gezichtsbepalende stationsomgeving.

4. Bent u op de hoogte van de opslag van bouwmater¡aal op de openbare weg in de

Stationstraat en bent u het met de VLP eens dat dit niet bijdraagt aan een gezichtsbepalende

stationsomgeving?

VLP - Gerard van Zalinge



Wii beantwoorden uw vraqen als volgt

L. Hebben zich, na het Dansplein, al andere kandidaten gemeld voor het leegstaande gedeelte
van het gebouw?

Er hebben zich bij ons geen nieuwe kandidaten gemeld

2. Zo nee, hoe staat het met de actieve wervingscampagne om nieuwe kandidaten te vinden?

Het gebouw is in eigendom bij NS Vastgoed. Het aantrekken van kandidaten is vooral de taak
van NS Vastgoed.

3. Heeft u overwogen om verenigingen uit Mariadal onderdak te bieden in het
stationsgebouw? Graag een toelichting.

Ja. Zoals er wellícht meerdere opt¡es zouden kunnen zijn. Maar op dit moment wordt eerst
de mogelijkheid van Bovendonk LLL onderzocht.

4. Bent u op de hoogte van de opslag van bouwmateriaal op de openbare weg in de

Stationstraat en bent u het met de VLP eens dat dit niet bijdraagt aan een gezichtsbepalende

stationsomgeving?

Hieromtrent heeft portefeuillehouder Theunis zelf contact opgenomen met betreffend
raadslid.

Hoogachtend,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

q
Toine Theunis,
Wethouder.


